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FORMULA 1

Marele Premiu al Australiei 
va fi probabil reprogramat și nu 
va mai fi în acest an etapa de 
debut a Campionatului Mondial de 
Formula 1, din cauza pandemiei de 
COVID-19 și a restricţiilor dure ale 
autorităţilor locale. Un purtător 
de cuvânt al Formulei 1 a declarat 
că cea mai importantă disciplină 
din motorsport așteaptă cu 
nerăbdare să înceapă în martie, 
fără a preciza când va debuta 
sezonul. Anul trecut, Marele 
Premiu al Australiei a fost anulat 
cu doar câteva ore înaintea primei 
sesiuni de antrenamente, după ce 
un membru al echipei McLaren a 
fost testat pozitiv la COVID-19.

BASCHET
ACS Sepsi SIC Sfântu Gheor-

ghe (foto) a reușit scorul-record 
al acestui sezon în Liga Naţională 
de baschet feminin, 148-14 (45-2, 
36-8, 34-2, 33-2) cu CSU Rook-
ies Oradea, duminica trecută, pe 
teren propriu.

Sepsi SIC a depășit astfel sco-
rul realizat pe 13 decembrie de 
CS Phoenix CSU Simona Halep 
Constanţa, 123-40 cu CSU Roo-
kies Oradea. Echipa covăsneană 
a fost totuși departe de recordul 

pe care l-a stabilit pe 5 octom-
brie 2019, când a surclasat-o pe 
Phoenix Știinţa Constanţa cu 178-
31, la malul Mării.

Rookies Oradea a suferit a 
zecea înfrângere din tot atâtea 
meciuri jucate în acest sezon, 

în șase dintre acestea adversa-
rele sale marcând peste 100 de 
puncte.

HANDBAL
SCM Râmnicu Vâlcea a fost 

surclasată de echipa maghiară 

SPO   TRCred că vom reuși să creăm o echipă competitivă și 

consider că la momentul în care suntem acum am 

reușit să facem foarte multe lucruri bune!
ILIE POENARU, tehnician Acad. Clinceni

Gyor cu 37-20 (19-12), în Grupa B 
a Ligii Campionilor. 

SCM Râmnicu Vâlcea a găsit 
puţine soluţii în atac, iar în apăra-
re a făcut faţă cu greu atacurilor, 
suferind a șasea sa înfrângere în 
tot atâtea meciuri în competiţie. 

La rândul ei, CSM București 
a debutat în noul an cu un eșec, 
27-31 cu Ferencvaros, în grupa A 
din Liga Campionilor.

Ambele echipe au tot condus 
pe rând, dar pe final, elevele lui 
Adi Vasile au cedat, iar ungu-
roaicele au marcat pe bandă 
rulantă și au stabilit scorul final, 
Ferencv aros - CSM București 
31-27.

Pagină realizată de Andrei Dumitru
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O frază
cât o știre
 Concordia Chiajna a anunţat 
oficial instalarea lui Claudiu 
Niculescu în funcţia de antrenor 
principal al echipei, după ce 
gruparea ilfoveană a rămas fără 
tehnician în noiembrie, când s-a 
despărţit de Florin Bratu.
 După ce FC Viitorul l-a 
transferat pe atacantul leton 
Valerijs Sabala, de la Suduva, 
clubul a mai anunţat că a ajuns 
la un acord și cu jucătorul David 
Babunski, care a evoluat în prima 
parte a sezonului la FC Botoșani.
 Laurenţiu Brănescu (foto) 
a cerut să plece de la Juventus 

la un club care să-i ofere un 
contract de durată și șansa de 
a demonstra ce poate și a ales 
să semneze cu Poli Iași, pentru 
trei ani.
 După ce conducerea lui 
Dinamo nu și-a onorat nici de 
această dată promisiunile, 
jucătorii așteaptă un alt investitor 
pentru a rezolva situaţia 
tensionată de la club în persoana 
lui Nicolae Badea, fostul acţionar 
al clubului.

despre fotbal

Antrenorul Academicii 
Clinceni continuă să 
producă surpriză după 
surpriză. După ce a 
reușit promovarea 
în Liga I cu echipa 
sa, a reușit să evite 
retrogradarea în Liga a 
II-a, campionatul trecut, 
acum uimește pe toată 
lumea cu performanțele 
pe care formația 
Ilfoveană le-a reușit în 
actualul sezon.

Pe 12 ianuarie campionatul 
se reia cu mereu surprinzătoa-
rea Academica aflată pe locul 
5 cu 25 de puncte, iar antre-
norul său a declarat că obiec-
tivul echipei este să rămână pe 
un loc de play-off. Într-un inter-
viu postat pe pagina de Face-
book a formației sale, Ilie Poe-
naru povestește „epopeea” ce-
lor trei ani petrecuți la cârma 
team-ului din Clinceni. Vă pre-
zentăm și noi o parte din po-
vestea spusă de antrenorul cu 
performanțe excepționale, în 
ultimii ani

Între „agonie  
și extaz”

El a început prin a caracte-
riza anul 2020, spunând că atât 
pentru familia sa, cât și pentru 
echipă, acesta a fost, în ciuda 
greutăților cauzate de pande-
mie, un an foarte bun. 

„Anul 2020 a fost unul 
foarte bun, din toate punctele 
de vedere. Dar în același timp 
a fost un an foarte greu și am 
trecut deseori de la agonie la 
extaz și de la extaz la agonie. 
Pentru că, în 2020, în jumătate 
de an s-au întâmplat multe lu-
cruri, și bune și rele.

Din cauza acestei pande-
mii am avut probleme mari din 
punct de vedere financiar și 
chiar îmi vine în minte acum o 
declarație a lui Pancu, care spu-
nea că nimeni nu ar fi putut să 
facă la Poli Iași ceea ce a fă-
cut el, să țină 3-4 luni jucăto-
rii neplătiți. La rândul meu spun 
că nu știu cine ar fi putut să fa-
că mai mult la Clinceni decât 
ceea ce am făcut eu, împreu-
nă cu conducerea, încât să stai 
6 luni de zile fără niciun salariu, 
fără niciun ban, în timp ce eram 
implicați în lupta împotriva re-
trogradării, iar jucătorii să răs-
pundă, totuși, pozitiv la tot ce 
făceam. (...) Le-am spus atunci 
că doar dacă jucăm, avem 
șanse să evităm retrogradare 
și le-am mai spus că numai așa 
ne putem recupera banii. (...) 
Și iată că am reușit, lucru care 
a avut un impact extraordinar”, 
povestește Poenaru.

Nu mai suntem 
„echipa de la țară

„Când am preluat echipa, 
acum 3 ani, de la Eric Lincar, 
obiectivul nostru era să constru-
im o echipă care să se claseze 
pe locurile 6-7 în campionat, ni-
cidecum să ne gândim la o pro-
movare în Liga I. Ceea ce am și 
făcut. (...) Și iată că, acum sun-
tem în play-off-ul Ligii I. 

(...) Cred că vom reuși să 
creăm o echipă competitivă și 
consider că la momentul în care 
suntem acum am reușit să fa-
cem foarte multe lucruri bune, 
suntem într-un moment bun, 
suntem la un nivel foarte bun 
și de joc, am reușit să ne facem 
respectați prin ceea ce arătăm 
pe teren, și asta ne bucură și 
ne motivează, pentru că nu mai 
suntem priviți ca «echipa ace-
ea de la țară», iar acum sun-
tem echipa aia de la țară foar-

te bună, foarte bine organiza-
tă, care poate bate pe oricine, 
oricând și ne bucurăm acum că 
se vorbește la superlativ despre 
noi, despre conducere, ceea ce 
este un lucru minunat. 

Pentru anul 2021 ne dorim, 
în primul rând să fim sănătoși, 
pentru că acest COVID ne-a dat 
bătăi de cap tuturor, am întâm-
pinat cu toții probleme. Iar ce-
ea ce-mi doresc eu e ca echipa 
să rămână acolo, în primele 6 
echipe. Cam ăsta este obiecti-
vul nostru: încercăm să rămâ-
nem în primele 6, să jucăm în 
play-off, dar pentru asta ne tre-
buie seriozitate, multă mun-
că, liniște din toate punctele 
de vedere, și de stabilitate fi-
nanciară, jucătorii să fie foarte 
motivați, să nu avem parte de 
accidentări grave sau de pro-
bleme cu acest COVID. Și, cred 
eu, suntem în stare de acest lu-
cru”, a spus Poenaru. 

Ilie Poenaru, antrenorul 
providențial pentru 
Academica Clinceni


